

「小學生眼中的地區」廣播劇

敬啟者：

本校獲著名兒童文學作家潘金英及潘明珠女士邀請，參與香港電台社區參與廣播節目「小學生眼中的地區」廣播劇。誠邀 貴子弟參與廣播劇創作及錄製，以提升學生的語文能力以及加強他們的自信心。詳情臚列如下：

日期：2021年11月18日(星期四)

時間：下午2時30分至4時

費用：全免

備註：以 Zoom 形式上課

網上帳號及密碼將會個別發放予各學生家長。倘若教育局宣布全天停課，新的上課時間將容後個別通知。

如有任何查詢，請致電徐詩琪老師（電話：2476 2414）。

此致

貴家長



校長曾卓龍謹啟

二零二一年十一月十日

註：請於11月12日(星期五)或以前將回條交予徐詩琪老師。



----- ✂ ----- 回條 ----- ✂ -----

(通函 No.: 058/2021)

敬覆者：

本人已細閱「小學生眼中的地區廣播劇」活動事宜，並 同意 / 不同意
敝子弟參加。

此覆
錦田公立蒙養學校校長

學生姓名：_____ () 班級：_____

家長/監護人姓名：_____

家長/監護人簽署：_____

聯絡電話：_____

日期：2021年 11 月 _____ 日

註：請於11月12日(星期五)或以前將回條交予徐詩琪老師。

Kam Tin Mung Yeung Public School

Notice (No : 058/2021)

10.11.2021

'A Region in the Eyes of Primary School Students' Radio Drama

Dear Parents/Guardians,

Our school is invited by famous children's literature writers Ms. Poon Kam Ying and Ms. Poon Ming Chu to participate in the radio drama 'A Region in the Eyes of Primary School Students' organized by the Radio Television Hong Kong Community. Your children are sincerely invited to participate in the creation and recording of the radio dramas to enhance their language skills and strengthen their self-confidence. The details are listed as follows:

Date : 18th November, 2021 (Thursday)
Time : 2:30 pm to 4:00 pm
Fee : Free of charge
Remarks : Lesson will be conducted through Zoom

The login account and password will be distributed to the parents of each student individually. If the Education Bureau announces the suspension of classes on that day, the schedule of make-up class will be notified individually later.

For any enquiries, please contact Ms. Tsui Sze Ki at 2476 2414.

Yours sincerely,



Mr. Tsang Cheuk Lung
Principal

Please sign and hand in the reply slip to Ms Tsui Sze Ki on or before 12th November, 2021 (Friday).

----- ✂ ----- **Reply Slip** ----- ✂ -----

Notice No : 058/2021

Dear Principal,

I have read the details of 'A Region in the Eyes of Primary School Students' Radio Drama. My child
 will / will not participate in the event.

Student's name : _____ () Class : _____

Parent's / Guardian's name : _____

Parent's / Guardian's signature : _____

Contact Tel No. : _____

Date : 2021 (Y) 11 (M) ____ (D)

Please sign and hand in the reply slip to Ms Tsui Sze Ki on or before 12th November, 2021 (Friday).